
 
 

 

Styrelsens svar på Whille Karlssons motion ”Utskick av Medlemsavgift” 

 
Vi i styrelsen arbetar kontinuerligt med att hålla kostnaderna nere för utskick av olika slag där 

utskick av medlemsavier är en. Vi har en, som vi tycker, fungerande hemsida där information till 

våra medlemmar kontinuerligt läggs ut. Vi har dessutom ett medlemsbrev till de medlemmar 

som så önskar. 

Att använda sig av utskick medelst mail är för oss inget nytt. Vi har provat att använda oss av 

mailutskick redan idag. 

Som ett exempel kan nämnas att vår festkommitté provat det i samband med inbjudan till den 

årliga Herröfesten, med blandat resultat. 

 

I dagsläget, till skillnad mot tidigare, har många medlemmar fler mailadresser. En eller flera av 

dessa används inte längre men är ändå aktiva. Detta skapar en osäkerhet vid utskick huruvida 

personen bakom adressen verkligen tagit del av informationen eller inte.  

 

Problemet är att medlemmar byter mailadress men inte meddelar styrelsen detta. 

 

Vårt medlemsprogram kan inte sortera ut vilka som vill ha utskick via mail eller med post. Detta 

arbete måste göras manuellt av vår kassör. Vinsten i portokostnaden står inte i proportion till det 

merarbete vår kassör får lägga ner både i utskick och i bevakning.  

   

 

Av anledningar som anges ovan föreslår styrelsen att årsmötet avslår yrkandet. 

 

För Styrelsen 

Rolf Lindqvist 
Ordf. 

 

 

 

 

 


